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P R O T O K Ó Ł 

Z ZEBRANIA WIEJSKIEGO 

MIESZKAŃCÓW SOŁECTWA NIWY-WILCZE  

W DNIU 01 GRUDNIA 2015 R. 

 

Zebranie zaplanowano na wtorek 01 grudnia  2015 r. na godzinę 17.00 w świetlicy wiejskiej 

w Wilczu. 

Zebranie odbyło się w II terminie, tj. o godz. 17.15 z uwagi na brak dostatecznej frekwencji 

10% uprawnionych do głosowania mieszkańców– zgodnie ze statutem Sołectwa.  

 

Obecni na zebraniu: 

Zastępca Wójta Gminy – pani Maria Jończyk, 

Dyrektor GZK – pan Leszek Dziamski, 

Radni Powiatowi – pani Żanetta Kaźmierczak,  

Radni Gminy: pan Ireneusz Kraszkiewicz 

Mieszkańcy – wg listy obecności stanowiącej załącznik do protokołu. 

 

Pan sołtys Ireneusz Kraszkiewicz otworzył zebranie i powitał zaproszonych gości oraz 

przedstawił następującą propozycję porządku zebrania: 

 

1. Informacja Wójta o założeniach projektu budżetu Gminy na 2016 r., kierunkach 

polityki społecznej i gospodarczej. 

2. Sprawy bieżące, wolne wnioski i zapytania. 

 

Mieszkańcy przyjęli porządek obrad bez uwag.  

 

Przebieg zebrania. 

 

Ad.1.  Informacja Wójta o założeniach projektu budżetu Gminy na 2016r., kierunkach 

polityki społecznej i gospodarczej 

Pani Maria Jończyk przedstawiła projekt budżetu: 

Prognozowane dochody gminy na 2016 r. planowane są w wysokości 62 957 187 zł 

Planowane wydatki gminy na 2016 r. wynoszą 65 657 187 zł 

Deficyt określony został na kwotę 2 700 000 zł. Jako źródło pokrycia wskazuje się pożyczki z 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej oraz kredyt. 

Zastępca Wójta omówiła skąd pochodzą dochody gminy (między innymi podatki PIT, CIT, 

opłaty pobierane przez urząd i przez jednostki organizacyjne gminy, pozostałe dochody, 

subwencja oświatowa, dotacje celowe, wpływy za usługi opiekuńczo – wychowawcze, pomoc 

ze Starostwa Powiatowego, dotacje na inwestycje). 

Przedstawiono  najważniejsze zaplanowane wydatki, np.: na Oświatę 36,5% (Pani Jończyk 

wyjaśniła co jest objęte subwencją, a co stanowi zadanie własne gminy, skala osób 

zatrudnionych w placówkach oświatowych na terenie naszej gminy około 260 osób 
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zatrudnionych, plan uruchomienia przedszkola publicznego na 100 dzieci), transport i 

łączność (linie miejskich autobusów, drogi publiczne wojewódzkie – pomoc przy projekcie, 

drogi powiatowe – dla zakładu komunalnego na utrzymanie, drogi publiczne gminne – 

dotacja dla zakładu komunalnego, wykonanie remontów dróg asfaltowych), administracja, 

pomoc społeczna, gospodarka mieszkaniowa, gosp. komunalna, rolnictwo i łowiectwo.   

Wydatki na inwestycje zaplanowano na poziomie 20 973 700 zł . 

 

Zadania inwestycyjne w sołectwie Niwy-Wilcze zaplanowane na 2016: 

- Budowa sieci wodociągowej w ul. Tatrzańskiej i przyległych w Niwach. 

- Budowa sieci wodociągowej w ul. Krakowskiej w Niwach i Jarużynie na odcinku od ul.   

Zakopiańskiej do ul Kolonia. 

- Budowa sieci kanalizacji sanitarnej w Niwach ul. Rybiniecka. 

- Projekt sieci wod.-kan. rejon ul. Zakopiańskiej dz. nr 87/32.  

- Projekt sieci wod.-kan. rejon ul. Karpackiej i Zakopiańskiej.  

- Projekt wodociągu ul. Chełmińska. 

- Projekt wodociągu ul. Karwieńska. 

- Projekt sieci kanalizacji sanitarnej w ul. Zakopiańskiej w Niwach. 

- Projekt ul. Nidzicka w Niwach. 

- Przebudowa ul. Krakowskiej w Niwach i Jarużynie na odcinku od ulicy Kolonia do ulicy 

Zakopiańskiej. 

- Projekt budowy ul. Rybinieckiej do skrzyżowania z ul. Suwalską w Niwach łącznie ze 

skrzyżowaniem z ul. Olsztyńską wraz z odwodnieniem. 

- Budowa ulicy Rybinieckiej na odcinku od Karpackiej do Giżyckiej wraz z pętlą 

autobusową. 

- Projekt przebudowy ul. Karpackiej w Niwach na odcinku Centralna - Zakopiańska. 

- Projekt budowy ulicy Zakopiańskiej. 

- Projekt i budowa oświetlenia ul. Sopocka w Wilczu. 

- Projekt budowy boiska do gry w piłkę nożną w Wilczu na działce 37/23, oświetlenie boiska. 

Poinformowano mieszkańców, że cały projekt budżetu jest opublikowany na stronie 

www.bip.osielsko.pl . 

 

Ad.2. Sprawy bieżące, wolne wnioski i zapytania. 

 

1. Pan Zbigniew Krystowczyk i Pani Adriana Sielska zawnioskowali o wykonanie 

projektu i budowę ul. Olsztyńskiej w Niwach. 

2. Pan Kazimierz Głogowski zasygnalizował problem braku oświetlenia i chodnika na 

skrzyżowaniu ul. Długiej w Osielsku z drogą krajową nr 5. 

3. Pani Monika Lauda zapytała na czym będzie polegała przebudowa ul. Karpackiej w 

Niwach, czy będzie uwzględniała chodnik. 

4. Pan  Zbigniew Wolny zapytał jaki będzie zakres planowanej budowy ul. Krakowskiej, 

czy będzie ona realizowana aż do drogi krajowej nr 5 oraz czy planowana jest budowa 

kanalizacji sanitarnej w tej ulicy. Odpowiedzi udzielił Pan Sołtys. 

http://www.bip.osielsko.pl/
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5. Pan Paweł Stolarski podziękował za sprawną budowę gazociągu oraz uporządkowanie 

terenu po inwestycji. 

6. Pan Stanisław Zieliński zapytał czy protokoły z zebrań wiejskich są podawane do 

publicznej wiadomości w celu weryfikacji z faktycznym przebiegiem zebrania.   

7. Pan Piotr Wachowiak zasygnalizował, że lampy przy ul. Giżyckiej w Niwach 

pochylają się, ponadto zapytał czy w przypadku posiadania projektu budowy ulicy 

wraz z oświetleniem, możliwa jest realizacja samego oświetlenia. 

8. Pan Wojciech Dziuba zapytał co należało będzie zrobić jeżeli po budowie ścieżki 

rowerowej wzdłuż ul. Szczecińskiej w Wilczu samochody będą parkowały na ścieżce 

bądź wzdłuż ścieżki. 

9. Pani Joanna Maziarka zawnioskowała o postawienie tabliczki z nazwą ul. 

Sobieszewskiej w Wilczu. 

10. Pani Radna Powiatowa Żanetta Kaźmierczak poinformowała mieszkańców o 

planowanej na lata 2016 - 2017 budowie ścieżki od ul. Krakowskiej w Jarużynie  

w kierunku  Fordonu.  

11. Pan Wojciech Dziuba zapytał czy od nowego roku będą stały dzwony na odpady i 

gdzie będą zlokalizowane. Odpowiedzi udzieliła pani Wójt. 

Ponadto Pani Wójt poinformowała mieszkańców o nowym systemie segregacji 

odpadów, który będzie obowiązywał od stycznia przyszłego roku i niezmienności 

opłat za wywóz odpadów. Rozdane zostały ulotki z informacjami na temat nowej 

firmy, która będzie wywoziła odpady, sposobu segregacji odpadów oraz 

harmonogramu wywozu w 2016 r.  

12. Pani Monika Lauda  zawnioskowała o uporządkowanie (wysypanie) poboczy wzdłuż 

ul Karpackiej w Niwach, oraz regulację pobocza przy posesji Karpacka 52 w celu 

usunięcia stojącej kałuży.   

13. Pan Piotr Wachowiak zawnioskował o wyrównanie ul. Mazurskiej w Niwach 

    

Wnioski mieszkańców do budżetu na rok 2016: 

1. Pan Zbigniew Krystowczyk i Pani Adriana Sielska – projekt i budowa  ul. 

Olsztyńskiej w Niwach. 

 

Wnioski poddano pod głosowanie. Udział w głosowaniu wzięło 29 osób. 

Za przyjęciem wniosków do budżetu było 29 osób. 

Przeciw przyjęciu wniosków do budżetu 0 osób. 

Wstrzymały się od głosowania 0 osoby. 

 

Na tym zakończono zebranie. Pan sołtys podziękował mieszkańcom za aktywny udział. 

 

Protokolant         Sołtys 

Dominika Wiśniewska      Ireneusz Kraszkiewicz 


